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Representanter  

Huvudman Namn och verksamhet 

Oxelösunds kommun Katarina Haddon  (ordf. BGB) ok 

FOU Sörmland Camilla Hesselbäck ok 

Katrineholms kommun Helena Ohlsson, elevhälsan (ordf. AVB)ok 

Flens kommun Iris Pettersson nej 

Region Sörmland Birgitta Törnblom Habiliteringsverksamheten 
Diana Bornstein Welff Barn och ungdomskliniken  
Charlotte Nylander Barnhälsovården LPO 
Sofia Mossfeldt  BUP 
Jennie Nimborg Barnhälsovården 
Anna Videfrost Bibliotekarie LPO 
Marie Håkanson, Närvårdskoordinator 

Eskilstuna kommun Lena Söderqvist Määttä  (ordf. ANB) 

Nyköpings kommun Gabriel Billing Soc. (ordf. ASB) 

 

Minnesanteckningar 2022-02-25 

1. Föregående minnesanteckningar 

VITS- en nätverksgrupp är bildad. Tas upp i mars vad syftet är med detta nätverk 

Minnesanteckningarna godkänndes 

 

2. Lägesrapport arbetsgrupper  

Respektive ordförande eller annan representant berättade vilka frågor som står på 

agendan i respektive grupp 

AVB möte 21/1 

- Handlingsplan 2022 inväntas 

- Årsberättelse gjord identifierade behov av försättning 

- Rapport Barn och Ungdomskliniken om hur man  involverar barnen i vården 

- Provtagning Covid, vad gäller? 

ANB möte 27/1 

- Workshop, vad vill vi arbeta med 2022 

 Egenvård 

 Delaktighet i arbetet Tillsammans för barnen 

 Lära av varandra om verksamheter och uppdrag 

 Föräldrastöd, hur kan vi jobba med det 

 Psykisk ohälsa hos barn 
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ASB möte 24/1 

- Tydliggöra nästa steg Tillsammans för barnen 

- VITS, hur kan vi  

- Barnkonventionen 

- Hälsoundersökningar 

- SIP, prator  

 

3. Presentation BUP  

Punkten flyttas till mötet i april 

 

4. Uppföljning från arbetsgrupperna 

Nedanstående punkter har varit en del i vår handlingsplan. För att få till en lägesbild 

har BGB bett arbetsgrupperna om en sammanfattning av det lokala arbetet.   

- Barnkonventionen 

Samtliga verksamheter har arbetat med Barnkonventionen. Flera 

verksamheter menar att arbetet utifrån Barnkonventionen t. ex vid beslut i 

socialtjänsten. Flera exempel inom skolan med olika utbildningsinsatser till 

medarbetarna men också aktiviteter och dialoger med eleverna. Flera 

verksamheter anser att de inte har kunna prioritera frågan som de önskar pga 

pandemin. 

 

Det finns ex där man använt konventionen i arbetet med mål, aktiviteter, hur 

man skriver styrande dokument mm. Barnrättspiloter i regionen är ett sätt att 

alltid ha barnens perspektiv både i arbetssätt och lokalutveckling. Mötet 

konstaterar att vi behöver fortsätta jobba med konventionen på djupet och 

fortsätta att fråga barnen och ta deras åsikter på allvar. 

 

- SIP & Prator 

Mötet gick igenom respektive länsdel och hur användandet ser ut. I flertalet 

kommuner används inte Prator inom skolan. I några av dessa kommuner finns 

nu skolorna inlagda i systemet, utbildning är planerad och inloggningar på 

gång. De som kommit i gång använder Prator fullt ut. Det finns verksamheter 

inom socialtjänst där användandet är lågt när det gäller barn och unga, 

interna arbetssätt är inte satt och det saknas inloggningar. I de flesta 

kommuner fungerar det väl men det finns behov av utbildningsinsatser och 

vardagsstöd.  

  

Regionens verksamheter finns i Prator, och man arbetar i Prator och med SIP. 

Alla medarbetare är inte trygga i arbetssättet och det hänvisas i bland till 

gamla arbetssätt medarbetare till medarbetare. Det finns behov av 

utbildningar och vardagsstöd.  
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Önskemål om att SIP material tas fram för barn och ungdomar. 

 Stödmaterial för barn, se över 

 Filmer med barn som pat/elev 

 Checklista för SIP, fickkort  

 Information och förberedelse inför SIP-möte till barn och 

vårdnadshavare 

 

- Avtal Barnahus  

Respektive styrgrupp för Barnahus ansvarar för revidering. Så synpunkter 

gällande avtalen måste föras fram till respektive styrgrupp. 

 

5. Årsberättelse BGB 2021   
Marie justerar och lägger till utifrån dagens diskussion. Årsberättelsen mejlas ut för  

godkännande, efter godkännande vidare till  Katarina och sedan vidare för information till 

Länsstyrgruppen. 

 

6. Egenvård skola 

ANB önskar en översyn av ”Egenvård för barn och unga”. Skolan önskar att vi ser över 

arbetsordningen och tydliggör den för alla inblandade. Egenvård i skolan blir allt 

vanligare, svårt när man inte har resursstarka föräldrar.  

 

Skolläkare jobbar med frågan i K-holm- egenvårdsrutin för förskola och skola. VI 

diskuterar vikten över vikten att det hänger ihop med våra gemensamma rutiner. 

Beslut; Katarina tar med frågan till Länsstyrgruppen att vi behöver arbeta med 

Egenvård Barn. Det behöver tydliggöras och ges ett uppdrag gällande översyn endera 

från Länsstyrgruppen till BGB eller till Kunskapsstyrningen och LPO barn och ungas 

hälsa. Förslagsvis bildas en LAG- Egenvård med representanter från kommun och 

region. 

 

/ Marie Håkansson 


